
Usnesení  z  8. zasedání zastupitelstva obce Hrabová konaného dne 29.5.2019  v 18.00 

hod. v kanceláři starosty obce Hrabová. 

 

 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e : 

 

Z 8/100 Program zasedání zastupitelstva     Schváleno 8 hlasy  

 

Z 8/101 Zapisovatele Mgr. Dagmar Hajtmarovou    Schváleno 8 hlasy 

 

Z 8/102 Ověřovatele zápisu Ing. Hopjana, J. Špačka     Schváleno 8 hlasy 

 

Z 8/103 Zprávu o hospodaření ZŠ a MŠ Hrabová, příspěvkové organizace za rok 2018 

        Schváleno 8 hlasy 
 

Z 8/104 Zisk ve výši  5.750,53 Kč převést do rezervního fondu ZŠ a MŠ Hrabová, p.o.

            Schváleno 8 hlasy 

 

Z 8/105 Účetní závěrku ZŠ a MŠ Hrabová p.o. za rok 2018 podle §4 vyhlášky č. 

220/2013 Sb.         Schváleno 8 hlasy

                       

Z 8/106 Předložený návrh na zvýšení rozpočtu školy projednat v září 2019 

           Schváleno 8 hlasy 

Z 8/107 Ukládá starostovi obce připravit koncepční návrh řešení oprav a údržby budov 

ZŠ a MŠ (do září 2019)                             Schváleno 8 hlasy

      

Z 8/108 Zřízení věcného břemene pro zajištění přístupu a využití stavby č. p. 7 na st. p. 

č. 303 – právo vstupu chůze a jízdy osobními a nákladními vozidly na 

pozemku p. č. 19/3 ostatní plocha v kat. území Hrabová u Dubicka. 

           Schváleno 8 hlasy 

Z 8/109 Kupní smlouvu mezi Obcí Hrabová a Jednotou, spotřební družstvo Zábřeh 

prodej pozemku – p. č. st. 303, zastavěná plocha a nádvoří, LV č. 10001, kat. 

území Hrabová u Dubicka.     Schváleno 8 hlasy 

 

Z 8/110 Ve věci opravy komunikace na Ostré se sejde komise ve složení p. Karel 

Papoušek, p. Ing. Pavel Hopjan a p. Jan Špaček, kteří připraví návrh řešení 

opravy a seznámí s ním zastupitele na dalším zasedání zastupitelstva. 

           Schváleno 8 hlasy  

Z 8/111 Zastupitelstvo schvaluje smlouvu na dovybavení zásahové jednotky JSDH 

mezi Olomouckým krajem, Jeremenkova a Obcí Hrabová a pověřuje starostu 

obce jejím podpisem.      Schváleno 8 hlasy 

 

 

Z 8/112 Rozpočtové opatření č. 2/2019 

Příjmy:  +   52 tis. Kč 

Výdaje:  + 205 tis. Kč 

Financování:   -  153 tis. Kč 

Stav účtu:  9 078 tis. Kč. 

         Schváleno 7 hlasy  

            Mimo jednací místnost Ing. Mgr. Petr Moťka 



    Zastupitelstvo obce   b e r e    n a   v ě d o m í : 

 

 Kontrolu usnesení z minulého zasedání 

 Dotaci na KODUS – kroky potřebné pro úspěšné zahájení a realizaci stavby 

 EIA – Vápenka Vitošov -  průběh jednání s jednatelem Vápenky Vitošov. Pan 

Papoušek vznesl připomínku na zajištění kóty poklesu vody pro případné zastavení 

čerpání vody ze zahloubení lomu. 

 Informaci starosty, že Vodovod Pomoraví připravil monitoring hladiny podzemní 

vody ve vrtu  pod Hrabovou v Luhu a zahájil monitorování již nyní, v delším časovém 

úseku před zahloubením těžby a před čerpáním důlní vody. 

 Zisk z hospodářské činnosti 1.- 4./2019 činí 1.405 tis. Kč. 

 Likvidace Lihovar Hrabová s.r.o. – uzavřené, přednesl p. Ing. Mgr. Petr Moťka. 

 Čerpadlo kalové vody na ČOV –výměna. 

 Vodovodní řad na výtlaku z vodárny lihovaru praskl – oprava. 

 Vystavené povolení na rekonstrukci komunikace - V Záhumení. 

 Oprava sběrného dvoru – požádáno o dotaci. 

 Příprava nových webových stránek pokračuje, proběhne proškolení pracovnic na práci 

s nimi. 

 Kanalizace na Ostré – starosta předložil žádost p. Jandové o připojení na kanalizaci. 

Projednávat se bude na příštím zastupitelstvu. 

 Žádost p. A. D. o směnu pozemků - u hájovny. Komise ve složení p. Papoušek, p. 

Špaček a starosta obce budou s p. D. o směně jednat. 

 Paní M.S. - dotaz na práci obecních zaměstnanců v souvislosti s péčí o obec (tráva, 

zeleň, záhony atd.). Starosta odpověděl, že pracovníci dělají co mohou. Posíleni budou 

po ukončení sezony v Lihovaru 

 Paní M.S. - dotaz na přínos nové pracovnice pro občany v souvislosti se změnou 

pracovní doby na OÚ – dodržování úředních hodin pro veřejnost. 

Starosta odpověděl, že úřední dny jsou PO a ST, v ostatní dny dle domluvy (je možné 

si zazvonit u vchodu).  

 Údržba míst: „Loučení“, „U panenky Marie“ – připomínka p. Papoušek – obnova 

obrázků. Starosta prošetří a obnovu zajistí. 

 Sítě na galerku – zajištění proti padání míčů při volejbale. Budou instalovány 

v nejbližší době. 

 Kiosek na koupališti. Zájemce o provoz zatím oficiálně žádost nepodal.  

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Ing. Petr Moťka     Ing. Jiří Linhart 

       místostarosta          starosta 

 

 

 


